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Eleven people, including eight students, were killed by lightning that struck a Catholic school in Kikwit, a town in the southwestern Democratic Republic of Congo, angering residents, police sources said on Saturday. . Seven people died on Friday, when lightning hit passers-by outside Kiese Kinzambi school before spreading to classrooms, Major Jean Lwa, commander of the sub-commission, told AFP from Masamba to Kikwit, the second largest city in southwestern Kwango Province. "This Saturday, four more hospitalized people died, leaving 11 dead and four injured by lightning", he explained. Angry, residents of the city attacked the school. "They ransacked the school", stealing computers, chairs and tables, lamented its director, Ambroise Impubi. Police had to intervene with tear gas to disperse the protesters.
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[bookmark: _GoBack]Onze personnes, dont huit élèves, ont été tués par la foudre qui a frappé une école catholique de Kikwit, ville du sud-ouest de la République démocratique du Congo, provoquant la colère des habitants, a-t-on appris samedi de source policière. Sept personnes sont mortes vendredi, lorsque la foudre a frappé des passants à l'extérieur de l'école Kiese Kinzambi, avant de se propager dans des salles de classe, a déclaré à l'AFP le major Jean Lwa, commandant du sous-commissariat de Masamba à Kikwit, deuxième ville de la province du Kwango (sud-ouest)."Ce samedi, quatre autres personnes hospitalisés sont décédées. Ce qui fait un total de 11 morts et quatre blessés provoqués par la foudre", a-t-il expliqué.En colère, des habitants de la ville s'en sont pris à l'établissement scolaire."Ils ont saccagé l'école", volant les ordinateurs, des chaises et des tables, a déploré son directeur, Ambroise Impubi.La police a dû intervenir à coups de gaz lacrymogènes pour disperser les manifestants.
